
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2017-07-10 

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Ulf Hugó, Lars Annerman, 

Kent Olsson, Kjell Eriksson, Emma Eriksdotter, Kerstin Ernebrink, Lars Tiberg, 

Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat 

Dagordning 

Godkändes 

Föregående protokoll 

Lades till handlingarna utan kommentarer 

Ekonomi 

Kassören redovisade att föreningen har 43.893 kr på kontot. Hittills 73 betalande 

medlemmar. 

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra 

Föreningen stöder det nybildade föreningsrådet i Söderbärke. Lars Annerman, 

ordinarie och Nils-Olov Olsson, suppleant deltar från kyrkbåtsföreningen. 

Eventuellt inkommer bidrag till bryggbygget från kommunen under sommaren. 

Aktiviteter 

- Kultur 

19/7 planeras ROÅTA att genomföras. Vi har 12-13 personer anmälda. 

Ett förslag inför framtida aktiviteter; att föreningen åker till Leksand eller 

Linghed och ror kyrkbåt där. 

 

- Motion 

Vi undersöker vad motionsroddarna tycker om starttiden kl 18. 

 

- Tävlingsrodd   

Möljanrodd lördag 22/7. Fyra lag är anmälda. Det blir 4 båtar i ett heat. 

Ljud och skylift är ordnat. Frågan om konferencié är under arbete. 

Invigning kl 13 på tunet. Lagen presenteras. Bärkebälgarna spelar.           

Kl 14 går starten. Fikabiljetter delas ut. En pokal som vinst. Inför 2018 

tillverkas ett vandringspris. Hallstahammar efterfrågar en fest på kvällen. 

Lottförsäljning pågår under dagen. Fler lottförsäljare sökes.   

          



- Uhyrning                                                                                                          

En förfrågan om uthyrning till en tysk ungdomsgrupp har inkommit. De är 

ca 27 personer. Det handlar om dagarna 17-19/7 beroende på vädret. Vi är 

redo att göra uthyrningen. Frågan om uthyrningspriser uppkom på mötet. 

Styrelsen ger mandat till ordförande att sätta priser.       

 

- Underhåll, Bygg, Reparation                                                                                                            

En skada uppstod på en av båtarna härom veckan. Skadan påvisar hur 

snabbt en olycka kan vara framme när båtarna läggs i eller dras upp. Vi 

behöver en stark och säker vinsch. 220 volts vinschar som släpper i och 

drar upp är önskvärt. Styrelsen beslöt att om de dyrare vinscharna behövs 

så köper vi in dem. 

          

-  Speciella projekt 

Vi anser att vi ska annonsera om föreningens vandrarhem under 

ölfestivalen i oktober. Nils- Olov får uppdraget. 

Nästa möte 

Nästa möte är bokat till den 29/8 kl 18 i församlingshemmet. 

Mötet avslutas 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

Vid pennan:                                                         Justeras: 

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson 

 

 

 

 

 


